
	

Verslag	van	de	Algemene	Leden	Vergadering	van	STEENBERGEN	BRIDGE	

	

Datum:	donderdag	5	juni	2025	

	

Aanwezig	zijn	38	leden	terwijl	bericht	van	verhindering	is	ontvangen		

van	13	leden.	

	

1. De	voorzitter	opent	de	vergadering	en	is	blij	met	de	grote	opkomst.	In	
zijn	openingswoord	staat	hij	even	stil	bij	de	situatie		van	onze	leden	Ad	
Theuns	en	Dinie	Iriks	die	beiden	ongeneeslijk	ziek	zijn.	Tevens	vermeldt	
hij	dat	we	voortaan	alle	speelmomenten	gaan	doen	in	De	Vaert.	

2. De	secretaris	geeft	een	korte	terugblik	op	het	speeljaar	.	De	vereniging	
telt	momenteel	87	leden	met	een	gemiddelde	leeftijd	van	op	een	haar	
na	79	jaar.	Dat	moet	ons	zorgen	baren.		Jonge	aanwas	is	dringend	
gewen	st	om	het	voortbestaan	te	garanderen.	Tevens	doet	hij	een	
beroep	op	de	leden	om	tijdens	het	bridgen	het	volume	tot	een	
minimum	te	beperken.	

3. De	penningmeester	geeft	een	toelichting	op	het	financieel	overzicht	en	
constateert	dat	we	een	gezonde	vereniging	zijn.	De	kascontrole	
commissie	heeft	de	stukken	gecontroleerd	en	goedgekeurd	en	stelt	
voor	de	penningmeester	te	dechargeren.	De	commissie	bestond	uit	
Jenny	Willemse	en	Martine	Ruijter	die	dat	ook	het	volgende	jaar	voor	
hun	rekening	nemen.	

4. De	contributie	voor	volgend	jaar	blijft	hetzelfde	en	is	dus:	€	70,00.	
5. Daarna	volgt	de	prijsuitreikingen	van	het	afgelopen	speeljaar.	

	
Maandag:		A-lijn:		1.	Hetty	Veenstra	en	Marga	van	de	Kreek	
																																		2.	Ad	van	Opdorp	en	Adrie	Bruijnooge	
																																	3.	Manda	Kaptein	en	Eem	Kaptein	
	
																			B-lijn:	1.	Mieke	van	de	Berg	en	Corrie	Blommerde	
																														2.	Machteld	Hiensch	en	Anke	Renshof	
																														3.	Mariette	Onland	en	Dientje	van	Dorst	



	
Woensdag:		1.	Manda	Kaptein	en	Marga	van	de	Kreek	
																							2.	Tanna	de	Boer	en	Joke	Luijks	
																							3.	Ria	Mathlener	en	Rob	Mathlener	
	
Donderdag:	A-lijn:	1.	Mia	de	Bos	en	Ad	van	Iersel	
																																			2.	Hetty	Veenstra	en	Bets	Vlam	
																																			3.	Ad	Theuns	en	Ton	Hartmanns	
	
																						B-lijn:		1.	Riet	Iriks	en	Aad	Toussaint	
																																			2.	Anke	Renshof	en	Jan	de	Groen	
																																				3.		Joke	Feenstra	en	Ada	Bot	
	

6. Statutair	is	het	noodzakelijk	dat	er	een	continuïteitscommissie	wordt	
gevormd	die	in	geval	van	nood	als	het	bestuur	niet	meer	in	staat	is	om	
haar	taken	te	vervullen,	de	zaak	oppakt	en	gaat	regelen.	Hiervoor	
stellen	zich	beschikbaar:	Mariette	Onland,	Stef	Huisman	en	Eem	
Kaptein.	

7. Bij	de	rondvraag	komt	nog	aan	de	orde:	het	geluid	van	de	stoelen	die	
worden	geschoven.	Lian	zegt	dat	hieraan	bij	De	Vaert	wordt	gewerkt.	
Tevens	volgt	nog	een	discussie	over	het	al	of	niet	lid	blijven	van	de	NBB.	
De	conclusie	is	dat	we	dat	gewoon	blijven		omdat	het	vele	voordelen	
biedt.	
Joke	Dansen	stelt	de	vraag	over	bestuursverantwoordelijkheid	binnen	
de	vereniging.	Dit	zal	binnen	het	bestuur	worden	bestudeerd.	
	
	
	
Tot	slot	nog	even	een	persoonlijke	noot:	
	
“	wat	is	het	toch	heerlijk	dat	je	bij	het	bridgespel	met	heel	slechte	
kaarten	soms	toch	een	goed	resultaat	kunt	halen	“	
	
Will	Huijbregts	
secretaris	
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